



Protokoll 2023-10-26 IK Cyrus Nr 3

Styrelsemöte 2023-09-26 kl.17:00-19:10 i Cyrus kansli, Idrottshuset.

Närvarande:

Ordförande	Inga-lill Hafström
Sekreterare	Thina Barbazewski
Ledamot	Anneli Kempe
Ledamot	Mikael Sundelius
Kassör	Carl-Johan Timén
Ledamot	Maria Thorsell (ankom 18:00)

§ 1 Föregående möte

Protokoll från årsmöte och tidigare sammanträden läggs in under dokument på laget.se. Marco sköter detta men behöver få en PDF fil av sekreterare. Underskrivet originalprotokoll förvaras på kansliet i pärm.

§ 2 Rapporter Ekonomi

- Carl-Johan redovisar inkomster/utgifter för föreningen, bl.a. Stugans tipspromenader och Newbody.
Just nu mer utgifter än inkomster.
- Avstämning av medlemsavgift och träningsavgift görs på decembermötet.
- Newbody har dragit igång och ska säljas i 4 veckor. Detta behöver sedan utvärderas och då ska vi försöka hitta ett bättre system för försäljningen.
- Restaurangchansen kommer i februari och alla lag är informerade om detta. Påminna på ledarträffen i december om att tillfråga kunder i tid.
- Kan vi annonsera och informera om att få fler stödmedlemmar.
Vem tar det?
- Lagfotografering är på gång under november. Avtal för fotografering med Expressfoto finns tom 2024. - En utgift som vi kanske behöver se över om den är nödvändig.

Rapporter tävlingsverksamheten Handboll

- **Damlaget** fungerar bra, många spelare Igor och Anton som leder träningarna.(inga spelare som behöver ta det ansvaret)
- **Herrlaget** är 28 st, full fart och bra organisation runt.
- **Juniorena** är redo inför JSM steg 2, 11-12 nov, som vi arrangerar. Maria huvudansvarig för arrangemanget.
- **I F15** är två tjejer är uttagna till Sverigecupen.
- **F13** Fungerar bra.
- **P11/12;** hade svårt med spelare till första matcherna. Efter föräldramötet så har föräldrar fått information, att man är anmälda i två serier och konsekvenserna av det.
- **P9/10** fungerar bra, de är många pojkar, Spelar både Minihandboll för 9 åringarna och på helplan för 10 åringarna.
- **F9/10** Bra med ledare och organisation, men behöver rekrytera fler spelare. Målsättningen är att bli minst 20 i varje träningstrupp, gärna 15 från varje årskull. Affischering pågår för att rekrytera fler.
- **P8** Ska spela handbollsfestival.
- **F8** Tog flickor 9 års plats under hösten i Minihandbollen. Man har sammandrag varje månad. De spelade sina första matcher i helgen. De kommer även delta i handbollsfestival precis som grabbar 8 år.
- **Handbollsskolan** för 6 -7 åringar fungerar bra, är mellan 20-30 barn och 7 ledare.
- **Föräldrarepresentanter** Vi behöver kolla om alla lag har utsedd representant, ska läggas upp på laget.se så man lätt har kontaktvägar.

§ 3 Organisation

Tre arbetsgrupper: Herr, dam och ungdom är igång. Nästa steg är Sponsringsgrupp och även gemensamträff med föräldraansvariga i ungdomslagen.

Ingalill har haft möte med de 3 grupperna och Minnesanteckning finns från deras möten.

§ 4 Hallbybollen

Styrelsen beslutar följande att i de fortsatta förhandlingarna med Hallby om ersättningsnivå.

- Vi vill enbart ta hand om Sandahallen och Förläggning på Sanda samt kiosk på Sanda.

-Vi vill ha kostnadsfri anmälan för lagen.

§ 5 Laget.se

13/11 helhetsvisning för laget.se 17:30 i idrottshuset. Inga-lill bokar lektionssalen, I huset.

§ 6 Övrigt

Ledarvård: Alla ledare kommer bjudas in till den 5 december. Annelis förslag om Friskis och Svettis tillstyrks. Kostnad är 990 kr som vi förhoppningsvis kan få av lärgruppspotten SISU utbildarna. Anneli gör program och inbjudan. Ingalill kollar finansiering. I samband med träffen ska vi också ha ledarinformation, bl.a kommer vi kolla upp hur långt vi kommit med föräldrar som kan arbeta med eller gå in med sponsring.

En portabel 55 tum tv och clevertouch erbjuds Cyrus och dessa ska finnas i kansliet och stugan. Vi tar tacksamt emot detta.

En idé om frivillig entrèavgift för åskådare vid match från 10 kr. Fångas in med en QR kod, Swisch, som ungdomarna visar upp. Ingalill och Carl Johan tar ansvar för att organisera detta.

Tipspromenad Styrelsen har ansvar den 10 december och den 18 februari.

Den 10 december: Ingalill, Anneli, Maria, Carl-Johan (medtag gärna partner/medhjälpare)

Den 18 februari: Ingalill, Carl-Johan, Mikael S, Anneli (medtag gärna partner/medhjälpare)

Vi som är uppsatta två gånger kan ersätta oss själva om vi får fler med in i styrelsen framöver som inte har ledaruppdrag eller andra uppdrag. Det finns ”föredettingar” som kan tillfrågas.

§ 7 Avslut

Ingalill avslutar med att markera att vi inte på några villkor kan ta på oss fler uppgifter just nu, utan fokus den närmsta tiden är att hålla igång allt som måste fungera och göra det bra. Vi har flera områden som vi vill förstärka och ska jobba med kvalité först och främst.

Vi behöver bli fler och alla behöver tid att sätta sig in i allt som ska göras för att kunna ta ansvar. Så en uppmaning till alla är att spara alla goda idéer till när vi har en organisation som matcher det.

Nästa möte blir som planerat den 21 november kl 17.00 Kansliet.

Nästa års möten:

16 januari kl 17.15

27 februari kl 17.15

26 mars kl 17.15

Ungdomsavslutning v 14?
Ledarträff utvärdering av säsong v 14?

Underskrift Jönköping 2023-10-26

Sekreterare
Thina Barbazewski

Ordförande
Ingalill Hafström